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Datum : 2 juli 2025 
 

Betreft : Borne spreekt zich uit, Almelo zwijgt, terwijl lokaal nieuws verdwijnt 
 
 
Geachte heer/mevrouw,  

Gisteravond sprak de gemeenteraad van Borne zich unaniem uit vóór het behoud van haar eigen 
lokale omroep, BorneBoeit, en tegen de vorming van één megastreekomroep voor heel Twente. 
Een krachtig signaal dat laat zien dat lokaal nieuws lokaal moet blijven. 

In Almelo bleef het stil. Maar die stilte is niet zonder gevolgen. Sinds de zendmachtiging naar 
1Twente is gegaan, is herkenbaar lokaal nieuws in Almelo vrijwel verdwenen. Dit was voor ons 
aanleiding om begin 2025 Almelo1 op te richten: een onafhankelijk platform dat lokaal nieuws 
uit Almelo wél centraal stelt. 

Wat opvalt: in Borne waren het onder andere VVD, CDA en D66 die samen de motie indienden 
voor een lobby richting Den Haag om Twente op te splitsen in twee streekomroepen. Diezelfde 
partijen stemden in Almelo”eerder juist vóór aansluiting bij 1Twente. Het contrast is groot, en het 
gevolg is dat Almelo momenteel zonder herkenbare lokale nieuwsvoorziening zit. 

Met deze mail willen wij onze zorgen delen over de situatie in Almelo en vragen wij aandacht voor 
de rol die de gemeenteraad hierin (opnieuw) zou kunnen en moeten spelen. Wij delen hieronder 
de inhoud van ons redactionele opiniestuk, dat ook vandaag via ons platform gepubliceerd is. 

Borne spreekt zich uit, Almelo zwijgt, terwijl lokaal nieuws verdwijnt 
De gemeenteraad van Borne sprak zich deze week unaniem uit vóór het behoud van haar eigen 
lokale omroep, BorneBoeit, en tégen de vorming van één megastreekomroep voor heel Twente. 
Een krachtig signaal. In Almelo is het stil gebleven, maar dat is niet zonder gevolgen. Want waar 
1Twente de zendmachtiging heeft overgenomen, verdween het lokale nieuws vrijwel geruisloos. 
Het is de reden dat wij in 2025 Almelo1 zijn gestart. En het bevestigt waarom deze discussie 
iedereen in Twente zou moeten aangaan. 
 
Een collectieve stem, behalve in Almelo 
BorneBoeit kreeg donderdagavond in de gemeenteraad onvoorwaardelijke steun: niet alleen om 
als lokale omroep te blijven functioneren, maar ook als duidelijke tegenstem in de landelijke 
plannen om lokale media op te schalen naar slechts 80 zogenaamde “streekomroepen”. Voor 
Twente betekent dat: alles onder één dak bij 1Twente. 
Maar zoals meerdere raadsleden in Borne terecht opmerkten, heeft Twente géén realistisch 
formaat voor één streekomroep. De regio telt ruim boven de 600.000 inwoners. De vraag is dus: 
wie gaat daar nog over “lokaal” nieuws? 
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Wat gebeurt er in Almelo? 
In Almelo hoeven we die vraag niet hypothetisch te stellen. Sinds 2025 is 1Twente formeel de 
lokale publieke omroep voor de stad. Maar in de praktijk is de journalistieke aanwezigheid vrijwel 
verdwenen. Er is geen herkenbare redactie, nauwelijks verslaggeving over lokale kwesties en 
geen enkele zichtbare binding met de haarvaten van de stad. De belofte van “nieuws per kern” is 
hier niets meer dan een menu-optie op een website zonder inhoud. 
 
Almelo1 is niet voor niets ontstaan 
Juist daarom hebben wij begin 2025 Almelo1 opgericht: als onafhankelijk lokaal nieuwsplatform, 
door oud-medewerkers van AAVISIE en AAFM. Niet omdat we nostalgisch zijn, maar omdat we 
merkten dat inwoners geen stem meer hadden. Omdat er geen verslaggeving meer was over 
raadsvergaderingen, wijkproblemen, lokale evenementen of verhalen van en voor Almeloërs. 
 
Wat Borne doet, zouden meer gemeenten moeten doen 
Borne heeft laten zien dat het anders kan. Dat lokale democratie ook betekent: opkomen voor je 
eigen publieke informatievoorziening. De motie om een lobby richting Den Haag te starten en te 
pleiten voor een tweede, aparte streekomroep in Zuidwest-Twente is een verstandige en 
noodzakelijke stap. 
De situatie in Almelo laat juist zien wat er gebeurt als je je stem níet laat horen. 

Tot slot 
Wij hopen dat de rest van Twente goed kijkt naar wat Borne doet. En dat ook Almelo, ondanks 
eerdere besluiten, opnieuw gaat nadenken over wat het betekent om lokaal nieuws en 
betrokkenheid serieus te nemen. 
De vraag is niet óf we lokale journalistiek belangrijk vinden. De vraag is: aan wie durven we die 
verantwoordelijkheid over te laten? 

 

Met vriendelijke groet, 
 
Bestuur Almelo1 


